

卡柏新帖 2025 年 10 月 15 日 :

Satan is real.

撒旦是真实的。

I've concluded that the primary deity in many ancient cultures, often called a 'storm god', actually represents the leader of the dark forces on Earth.

我总结在许多古文化中的主神，通常被称作一个“风暴之神”，实际上象征着地球上的黑暗势力头目。

Everything was reversed because these beings (fallen angels) who rebelled against Galactic Federation (angels) came to Earth and pretended to be "God".

一切都被颠倒了，因为反叛对抗星系联邦（天使）的这些存有（堕落天使）来到地球并冒充作“上帝”。

In Luke 10, Jesus says he saw Satan "fall

like lighting". In John 8, Jesus calls the mainstream God "the devil". In Corinthians 4, it says 'Satan is the god of this world'. 在《路加福音》第十章中，耶稣说他看见撒旦“像闪电一样坠落”。在《约翰福音》第八章中，耶稣管这些主流的神称作“魔鬼”。《在哥多林书》第四章中，提到“撒旦是这个世界的上帝”。 Q (Pleiadian contact) connected an image of an upside down cross (St Peter's Cross) to an image of Thor's hammer, meaning, blood sacrifices give the storm god (Satan) his power.

Q (昴宿星人接触) 将一个倒十字架 (圣彼得十字架) 的图片与托尔的锤子的图像关联起来，意思是，血祭赋予了风暴之神 (撒旦) 力量。

Ragnarok is happening now. The apocalypse is the unveiling of hidden truth before we leave false gods behind and start

a new world.

诸神黄昏现在正在发生。末日审判是对暗藏真相的揭示，在我们抛下伪神并开始一个新世界之前。

2 Corinthians 4:4

4 among them the god of this world [Satan] has blinded the minds of the unbelieving to prevent them from seeing the illuminating light of the gospel of the glory of Christ, who is the image of God.

哥林多后书 4:4

在他们当中，这世界的主宰（即撒旦）已经使那些不信者的心智蒙蔽起来，以阻止他们看到基督荣耀福音所散发的光辉之光，而基督正是上帝的形象。

## RAGNAROK: THE START OF THE END DAYS IN NORSE MYTHOLOGY

In Norse mythology Ragnarok is the events that lead to the end days. It will include a battle that will kill the gods and engulf Earth in flames.

The event would be a cataclysmic destruction, taking out the universe and everything within it, according to mythology.

For Vikings it was a foretelling of what was to come at some point in the future, influencing how they saw the world.

The word comes from Old Norse meaning fate of the gods and under the mythology it would see the demise of gods like Odin, Thor and Loki.

## 拉格纳罗克：北欧神话中末日的开端

在北欧神话中，拉格纳罗克事件是导致末日来临的一系列事件。这场事件将包括一场会杀死众神并使地球陷入烈火之中的大战。

根据神话传说，这场事件将会造成毁灭性的破坏，将整个宇宙以及其中的一切都摧毁殆尽。

对于维京人而言，这预示着未来某时将会发生的事情，也影响着他们对世界的看法。

这个词源自古挪威语，意为“众神的命运”。在神话传说中，它预示着像奥丁、托尔和洛基这样的神明将会消亡。

290 Dec 07, 2017 7:39:59 PM EST



Q !ITPb.qbhqo ⚡



6AECCB3F-2186-4C21-9749-06....png



"Thor's Fight With the Giants", Mårten Eskil Winge, 1872. (Wikimedia Commons)

C7248201-F913-4F0C-A667-9....jpeg

2025.10.15



"They have the devil's ideology"

“他们有魔鬼的思想体系”

Trump knows that the chaos in the world is being orchestrated by a satanic cabal taking orders from unseen demonic entities.

特朗普知道地球上的混乱是由听命不可见恶魔实体的撒旦集团精心策划的。

He knows that angels of light are with us too.

他也知道光之天使与我们同在。

The line is being drawn between those who want peace and those who want violence.

在那些渴望和平的人与那些渴望暴力的人之间正在划出分界。

Trump knows how this will end, so he chooses peace.

特朗普知道这一切会如何结束，所以他选择和平。

2025.10.15 1

圣经记载……

耶稣曾呼求天使相助。

天使行走于人间施行神迹。

耶稣离开地球时蒙天使护佑。

天使有神力禁锢“撒旦”与恶魔。

天使驾乘飞船遨游天际。

因此，任何关于堕落天使拥有权能、或在地球上拥有飞船及基地的说法，皆属无知、谎言，或者编程。

The Bible says...

Jesus called on angels for help.

Angels walk among us performing  
miracles.

Jesus left Earth with the help of angels.

Angels have power to confine "Satan" and

demons.

Angels travel in crafts from above.

Therefore, any narratives about fallen angels having power, or having crafts or bases on Earth, are either ignorance, lies or programming.

[https://x.com/Kabamur\\_Taygeta/status/1969240245393899780](https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1969240245393899780)

2025.9.20

In the last days, there will be fear of angels in UFOs, just as Jesus prophesied.

末日将临之际，人们将惧怕 UFO 中的天使，正如耶稣所预言。

"Son of Man" = beings who are like humans (angels)

“人子” = 形似人类的存有（天使）

The crafts and bases in our skies, mountains, lakes and oceans, are Galactic Federation. They're the angels of light, not the fallen angels.

我们的天空中、山脉下、湖泊与海洋里的飞船及基地，皆属银河联邦。他们是光之天使，而非堕落天使。

Galactic Federation has always been here, and the fact that humans are still alive is proof that we've been protected.

银河联邦一直在这里，人类存活至今便是受其庇护的明证。

Light forces are in total control. Dark forces don't have technology on Earth.

This never changes.

光之势力全面掌控着局势。黑暗势力在地球毫无技术优势，此格局从未改变。

Demons are infiltrating truther movements with narratives about fallen angels having control, because they don't want you to know the truth.

恶魔正渗透真相运动，散布堕落天使掌控世界的谎言，只因它们不想让你们知晓真相。

30-31 "Then, the Arrival of the Son of Man! It will fill the skies—no one will miss it. Unready people all over the world, outsiders to the splendor and power, will raise a huge lament as they watch the Son of Man blazing out of heaven. At that same moment, he'll dispatch his angels with a trumpet-blast summons, pulling in God's chosen from the four winds, from pole to pole.

30-31 “那么，人子降临了！它将充满天空——没有人会错过它。全世界没有准备好的人，那些对荣耀和权力视而不见的人，当他们看到人子在天上燃烧时，会发出巨大的哀叹。在同一时刻，他将派遣他的天使与小号爆炸的召唤，从四面八方拉来上帝的选民，从极点到极点。

## 3I/ATLAS

尼奥 - "当前被观测到的巨大彗星，已经在你们现实中引发巨大混乱与虚假信息。

若这是昴宿星母舰，或来自无限宇宙任何星系的飞船，无人能及我们所分享的重大资讯。许多人沉迷于戏剧化的炒作而非准确报道。

我在此郑重宣告：凡获准接近地球而被观察到的航行，皆由伊凯长老统领。此彗星由气体与冰构成，它的尾迹足以证明并非飞船。我们的科技航程远大而不掺这些因素。

银河联邦拥有至高无上的力量。地球已受到神圣庇护。即将到来的转变，才是你们应当关注的重点。

切勿轻信那些自称掌握真实信息者散布的荒谬言论。这些时刻，我们家族正与你们交流，只为让你们获得不受欺骗的真相。"



3I/ATLAS

NEIOH - "The Massive Comet That Is Being Observed Has Caused Great Confusion And Disinformation In Your Current Reality.

There Would Be Nothing Greater That We

Would Share If This Was A Pleiadian Mothership Or A Craft From Any Star Throughout The Unlimited Cosmos. There Are Many That Enjoy The Hype Of Drama Which Is Not Accurate Reporting.

I Can Assure You That Elder IKAI Is The Leader In Charge Of Any Travels Allowed To Even Come Close Enough To Earth To Be Observed. This Comet Is Gas And Ice With A Tail That Should Confirm To You That It Is Not A Craft. Our Technology Allows Great Movement Without These Factors.

There Is No Greater Power Than The Galactic Federation. There Is Sacred Protection In Place For The Earth. The Soon Coming Shift Should Be Your Focus.

Do Not Entertain Such Nonsense Being Presented By Those Claiming Authentic Information. Our Family Has Communicated With You In These Moments So That You Would Receive Truth Without Deception."

[https://x.com/Kabamur\\_Taygeta/status/1969749277716234304](https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1969749277716234304)

2025.9.21

许多人仍认为“天使”不使用太空船，但“堕落天使”会使用，这种观点不仅不合逻辑，更与圣经中关于天使的记载相矛盾。

我始终认为，是某种邪恶势力在社交媒体上散播这些谬论。

若信徒连现实中最强存在相关记载都不了解，信仰还有何意义？

“天使”仅是信使之意，并非特定物种它们皆是跨维度的外星存在。

昴宿星人及其他“耶洛因”，虽能开启通道瞬间跨越光年，但他们使用飞行器亦有实际考量。

“人类既然能步行，为何还要交通工具？”

银河联邦由协同作战的个体团队组成，他们运用科技执行任务。

真相追寻者当前面临的欺骗性叙事是：堕落天使在地球拥有飞船、基地与科技而天使却没有。

Many people still assume "angels" don't use spacecraft but "fallen angels" do, which is not only illogical but contradicts scriptures about angels.

I've always believed that there's a demonic force pushing these ideas on social media.

If religious people don't know what's said about the most powerful beings in our reality, then what's the point?

"Angel" is just a word that means messenger, not a specific species. They're all interdimensional extraterrestrial beings.

Pleiadians and other "Elohim" can open portals and step across lightyears instantly, but there are also practical reasons they use crafts.

'Why do humans use transportation if they can just walk?'

Galactic Federation is comprised of crews of individuals working together and using technology on missions.

The deception truth seekers are currently facing is the narrative that fallen angels have crafts, bases and technology on Earth, and angels don't.

[https://x.com/Kabamur\\_Taygeta/status/1969842276793995648](https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1969842276793995648)

2025.9.22